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1 Opening en vaststelling agenda 

De voorzitter opent het openbare deel van de vergadering om 18.12 uur en 

heet de aanwezigen welkom. De agenda wordt overeenkomstig het voorstel 

vastgesteld.  

 

2 Verslag vorige vergadering 
 Het verslag van de presidiumvergadering van 15 september 2014 

wordt vastgesteld na wijziging van hetgeen vermeld staat bij de 
rondvraag onder c, in: “Dhr. Van Hattem vraagt om goede 
ondersteuning voor PS-leden bij de zelfscankassa’s in het 
bedrijfsrestaurant tijdens de komende PS-vergaderingen.” 

 Het verslag van de vergadering Presidium-Directie, alsmede het verslag 
van het gesloten deel van de vergadering (beiden van 15 september 
2014) worden ongewijzigd vastgesteld.  

 Het verslag van het informele deel van de vergadering van 15 
september 2014 wordt eveneens vastgesteld, na wijziging van de 
volgende zinnen:  
 “Voorts is hij van mening dat het goed is de schriftelijke 

verslaglegging in stand te houden en de videoverslaglegging niet in 
de plaats daarvan te laten komen.” en 

 “ Dhr. Van Hattem laat aantekenen bezwaar te hebben tegen 

besluitvorming in een informele vergadering.”  
 

3 Agenda Provinciale Staten 12 december 2014 

De voorzitter stelt vast dat er enkele wijzigingen zijn ten aanzien van de 

eerdere concept-agenda. Er is maar één C-stuk, namelijk C69/14: Nota 

Samenwerkingsrelaties en Verbonden Partijen.  
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Mw. Kerkhof merkt op er ongelukkig mee te zijn dat de griffier het 

Statenvoorstel van de heer Mulders naar de leden van het presidium heeft 

gezonden.  

De voorzitter stelt voor dat de griffier en de heer Mulders nog in contact met 

elkaar treden over dit Statenvoorstel.  

De heer Van Gruijthuijsen merkt op dat in de notitie betreffende de Zuidelijke 

Rekenkamer staat vermeld dat mw. Verbugt per 1 februari 2015 wordt 

benoemd. De griffier geeft aan dat dit 1 januari 2015 dient te zijn.  

De heer Hageman stelt vast dat er sprake is van een summiere agenda. Kan er 

nog een Statenvoorstel voor de agenda van januari 2015 naar voren worden 

gehaald? Vastgesteld wordt dat dit niet mogelijk is.  

Mw. Kerkhof brengt naar voren dat zij van mening is dat het Statenvoorstel 

inzake intrekking van de akkerdistelverordening niet kan worden geagendeerd. 

Spreekster stelt voor het onderwerp, conform het pleidooi van de heer Van 

Hattem tijdens de voorgaande Statenvergadering, eerst in de commissie te 

bespreken.  

De heer Heijmans geeft aan dat PS geen voornemen, maar reeds een besluit 

inzake de akkerdistelverordening heeft genomen. Een commissievergadering is 

dus niet aan de orde.  

De voorzitter stelt vast dat het onderhavige Statenvoorstel als A-stuk op de 

agenda dient te blijven.  

 

 

 

4 Memo overzicht activiteiten PS periode december 2014 

– februari 2015 

Vastgesteld wordt dat dit overzicht niet aan de verwachtingen voldoet; het 

wordt als onvoldoende betrouwbaar en overzichtelijk ervaren.  

 

5 Statenvoorstel voordracht bestuurslid Zuidelijke 

Rekenkamer 

Het presidium stemt in met de voordracht. De heer Van Hattem kan zich 

voorstellen dat er in Limburg nog wel vragen over rijzen, gelet op de 

nevenfuncties van mevrouw Verbugt.  

 

6 Memo Verzoek tot aanbieden manifest ‘groene ruimte’ 
De heer Hageman merkt op dat hij niet enthousiast is over het creëren van een 

uitzondering. Het bevalt spreker goed om burgers en instellingen de 

gelegenheid te geven op commissiedagen tussen 9.00 en 10.00 uur in te 

spreken. Mw. Kerkhof is het daarmee eens.  

De heer Heijmans geeft aan dat het in casu om veel organisaties gaat en hij 

zich kan voorstellen dat die zich tot de Staten willen richten.  

De heer Van Hattem stelt dat de Staten geen uitzondering moeten willen, 

uitsluitend omdat het in casu om manifestpartners gaat.  

Een meerderheid van het  presidium besluit in te stemmen met het verzoek tot 

aanbieding van het manifest om 12 december 2014 tijdens de 
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Statenvergadering, met de opmerking dat er in de toekomst ook andere 

uitzonderingen op de richtlijn mogelijk moeten zijn.  

 

 

7  Statenvoorstel verantwoording fractievergoedingen 2013 

De voorzitter stelt vast dat er geen memo is. Dit komt voort uit het feit dat de 

accountant nog geen eindbalans heeft kunnen opmaken van twee fracties, 

namelijk GroenLinks en OSN.  

Mw. Brunklaus geeft aan dat er sprake is van miscommunicatie. Spreekster 

vindt een en ander vervelend, maar geeft aan de verzekering van haar fractie-

assistent te hebben gekregen, dat morgen alles in orde is.  

Mw. Kerkhof en de heren Smeulders en Van Gruijthuijsen geven aan het zeer 

storend te vinden dat de verantwoording over 2013 nog niet rond is.  

De voorzitter oppert dat het goed zou zijn als er een sanctie op het niet tijdig 

indienen van de fractieverantwoording wordt gezet.  

Mw. Kerkhof vraagt of tijdig gestart is met het proces.  

De griffier geeft aan dat ten tijde van de aanbestedingsprocedure discussie is 

ontstaan over de leveringsvoorwaarden van de provincie, waardoor 

aanbieders weigerden een overeenkomst met de provincie aan te gaan. De 

oplossing heeft tijd gekost; tussen maart en mei lag het proces stil. Maar het 

verzoek door de griffie om aanlevering van gegevens vond al vóór die periode 

plaats en stond los van de zoektocht naar een accountant 

Mw. Brunklaus geeft aan dat pas in augustus een gesprek over wat 

gedeclareerd kon worden heeft plaatsgevonden.  

De heer Van Gruijthuijsen stelt voor dat er op korte termijn een routekaart voor 

de verantwoording 2014 komt. De griffier zegt dit toe. 

 

8 Rondvraag  

Op vragen van mw. Kerkhof en de heer Smeulders geeft mw. Ten Cate aan dat 

de uitrol van Windows 7 in de fractiekamers, net zoals op de meeste 

verdiepingen van het provinciehuis, nog nader ingepland zal worden. Voorts 

zal zij met de afdeling Facilitaire Zaken opnemen dat er wensen zijn 

betreffende ophangsystemen en met betrekking tot het lenen van kunst voor de 

fractiekamers.  

 

De griffier verzoekt de presidiumvergadering van februari 2015 te verzetten 

naar 23 februari 2015. Op de eerder ingeplande datum van 16 februari is het 

Carnavalsmaandag. Het presidium gaat hiermee akkoord. 

 

 

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter om 18.45 uur de vergadering.  

 

 

Volgende vergadering: 

Maandag 19 januari 2015, reguliere vergadering (18.00 - 19.00 uur).  

 


